

Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
ADDENDUM ONE / ADDENDUM UN
March 7th 2023 / le 7 mars 2023
30004127

**Hydro-acoustics to locate cod spawning aggregations and trawls to collect
biological samples to characterize the aggregation /**
**Hydroacoustique pour localiser les frayères de morue et les chaluts pour
prélever des échantillons biologiques pour caractériser l'agrégation**

QUESTION #1 (EN)

Having never tendered a contract ...not sure how to approach this. I am interested in any particulars you can provide to help me decide if i can provide what you need to do survey.

RESPONSE #1 (EN)

Details pertaining to this request are available to you on CanadaBuys.ca at the following link: [Hydro-acoustics to locate cod spawning aggregations and trawls to collect biological samples to characterize the aggregation - Tender Notice | CanadaBuys](#) The Request for Proposal (i.e., RFP) document can be found under the 'Bidding Details' tab.

Bid Preparation instructions can be found in Part 2 and 3 of the RFP. Specifications pertaining to the request can be found in Annex A – Statement of Work.

QUESTION #1 (FR)

N'ayant jamais soumissionné un contrat... Je ne sais pas comment aborder cela. Je suis intéressé par tous les détails que vous pouvez fournir pour m'aider à décider si je peux fournir ce dont vous avez besoin pour faire enquête.

RÉPONSE #1 (FR)

Les détails relatifs à cette demande sont disponibles sur CanadaBuys.ca au lien suivant : [Hydroacoustique pour localiser les frayères de morue et les chaluts pour prélever des échantillons biologiques pour caractériser l'agrégation - Avis d'appel d'offres | AchatsCanada](#) Le document de demande de propositions (c.-à-d. DP) se trouve sous l'onglet « Détails de la soumission ».

Les instructions relatives à la préparation des soumissions se trouvent dans les parties 2 et 3 de la demande de propositions. Les spécifications relatives à la demande se trouvent à l'annexe A – Énoncé des travaux.